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Zápis č. 3/2017 
 

Přítomni: 

Prof. Ing. Aleš Lebeda, DrSc.; Doc. Dr. Ing. Jaroslav Salava; Ing. Jana Mazáková, Ph.D.; Ing. Petr 

Svoboda, CSc.; ; RNDr. Jan Nedělník, Ph.D.; Ing. Petr Komínek, Ph.D. 

 

Omluveni: 

Doc. Ing. Lenka Burketová, CSc.; 

 

Zapisovatel: 

Ing. Petr Komínek, Ph.D.; 

 

Zasedání řídil: 

Ing. Petr Komínek, Ph.D.; 

 

Program:  
1. Zahájení a určení zapisovatele (Lebeda)  

Jako zapisovatel byl určen Ing. Komínek. 

 

2. Kontrola zápisu a plnění úkolů projednaných na výroční členské schůzi a posledním zasedání 

výboru ČFS dne 16.6.2017 (Komínek) 

 

 

3. Informace o stavu členské základny ČFS (Mazáková)  

Stav členské základny ČFS k dnešnímu datu (17.10.2017) je 88 členů. Členství v ČFS ukončila 

písemným vyjádřením doc. Prokinová. 

 

4. Informace o stavu financí ČFS (Mazáková)  

Na účtu ČFS je k dnešnímu datu      99 739,96 Kč.  

V pokladně je k dnešnímu datu          3 320,- Kč.  

 

5. Informace o doplnění údajů o ČFS do spolkového rejstříku (Komínek) 

Doplnění údajů o ČFS do spolkového rejstříku se ujal ing. Komínek jakožto nový předseda ČFS. 

Členové výboru Lebeda, Komínek, Mazáková a Salava připravili požadované zápisy z výroční schůze 

a jednání výboru a platnou verzi stanov. Tyto dokumenty podepsali a podpisy nechali notářsky ověřit. 

Následně ing. Komínek uzavřel smlouvu o pronájmu prostoru pro ČFS ve VÚRV za symbolickou 1Kč 

ročně. Všechny potřebné dokumenty pak předal na Městský soud v Praze dne 4.9.2017. Příští týden 

pak přišla odpověď ze soudu, datovaná 5.9.2017, že nové údaje byly zapsány do spolkového rejstříku 

a že za 15 dnů toto rozhodnutí nabyde právní moci. Do 17.10. se však tato skutečnost nijak 

neprojevila na online výpisu ze spolkového rejstříku. 

 

6. Informace o plenárním zasedání Rady vědeckých společností (Komínek) 

Předsednictvo Rady vědeckých společností na výročním zasedání podalo zprávu o činnosti vědeckých 

společností sdružených v Radě za rok 2016. Zdůrazněno bylo mimo jiné vydávání impaktovaných 

časopisů - členské společnosti jich vydávají 6, zmíněna byla i Plant Protection Science, kterou 

pravidelně vykazujeme ve výroční zprávě. Ve výčtu knih vydaných členskými společnostmi 

figurovala na prvním místě kniha o padlí autorského kolektivu Mieslerová, B., Sedlářová, M., Lebeda, 

A.: Houby a houbám podobné organismy v biotechnologiích - opět výstup vykázaný ČFS. RVS řešila 

především problematiku komitétů, které byly dosud financovány přímo z AV ČR. Po nesouhlasném 

stanovisku NKÚ se hledá způsob, jak je začlenit do vědeckých společností, případně z nich vytvořit 
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zapsané spolky. 

 

7. Informace o přípravě Konference ochrany rostlin, Brno, 2018 (Pokorný) 

Do data konání výboru ČFS není znám stav příprav Česko-slovenské konference ochrany rostlin, 

kterou má v září 2018 pořádat Prof. Pokorný na Mendelově univerzitě v Brně. Vzhledem k tomu, že 

rok před konáním konference je zapotřebí již rozesílat první cirkulář, je zapotřebí zjistit stav věcí, 

případně zorganizovat konferenci vlastními silami, tj. ČAZV + ČFS. Ing. Nedělník telefonicky 

kontaktoval doc. Cerkala, proděkana agronomické fakulty Mendelovy univerzity. Následně se e-

mailem ozval i prof. Pokorný a ubezpečil, že konference se pořádat bude. 

 

8. Příprava semináře na téma „Padlí“ (Lebeda) 

Odborná část semináře je připravena týmem prof. Lebedy. Konat se bude konat buďto tradičně 

v rámci konference ochrany rostlin, nebo zvlášť v jarním termínu. Pro tento účel je k dispozici aula 

VÚRV. 

 

9. Příprava Výroční zprávy ČFS 

Zprávu připraví předseda a místopředseda na základě podkladů od členské základny. 

 

10. Různé a diskuse 

 

 

 

11. Závěr 

 

 

V Praze dne 17. 10. 2017 

 

 

Zapsal: Ing. Petr Komínek, Ph.D.  

předseda ČFS 

 

 

Schválil: 

Prof. Ing. Aleš Lebeda, DrSc. 

místopředseda ČFS 

 


